
   

   

     

 

 

 

Naar aanleiding van de vorige nieuwsbrief hebben we een aantal reacties ontvangen. Wij 

danken u voor uw reacties en we hopen dat deze nieuwsbrief door het grotere lettertype 

en andere opmaak beter leesbaar voor u zal zijn! 

En plotseling stond de kar stil….. 

 

Een verstopt neusgat bracht mij half februari bij de huisarts. In eerste instantie werd gedacht aan 

een neusholte ontsteking, maar een week later bleek dat er toch meer aan de hand was. Verdere 

onderzoeken bracht aan het licht dat bij mij lymfklierkanker oftewel non hodgkin was vastgesteld. 

Die mededeling kwam hard aan. Volgens de oncoloog was behandeling mogelijk en werd een 

behandelplan opgesteld. 

Op dit moment volg ik een intensief chemo programma van acht kuren.  

Ik ben ontzettend dankbaar dat de behandelingen vooruitgang laten zien. Ook ben ik blij dat Wouter 

Catsburg mijn raadswerkzaamheden op dit moment tijdelijk heeft overgenomen. 

 

Ik wil iedereen, ook namens mijn vrouw, bedanken voor de vele blijken van medeleven in de vorm 

van mailtjes, kaarten en bloemen. Dit voelt als een warm deken en doet ons goed. 

Naast uw gebed hebben wij veel steun mogen ervaren vanuit Psalm 23. 

 

Met vriendelijke groet, David van Ballegooijen 

De Brink 24, 3703 AT te Zeist, 030-6920780\06-53950206 

 

Motie TEGEN Zondag-openstelling supermarkten aangenomen 

 

In de raadsvergadering van april kwam er onverwacht een motie van de VVD, D’66 en GroenLinks 

waarin het college werd opgeroepen om een raadsvoorstel te maken waardoor het mogelijk is dat 4 

supermarkten 52 zondagen per jaar open mogen. Hoewel de indieners voor de noodzaak hiervan geen 

enkele fatsoenlijke onderbouwing hebben gegeven, vinden deze partijen het blijkbaar belangrijk te 

luisteren naar het grootwinkelbedrijf en niet naar de burgers en kleine zelfstandige ondernemers. 

Deze laatste 2 groepen zijn namelijk tegen een verdere zondag openstelling van supermarkten. 

Door afwezigheid van enkele raadsleden staakten de stemmen bij 15-15 waardoor op 31 mei opnieuw 

is gestemd. Uit een enquête van de Nieuwsbode blijkt overigens dat 85% van de inwoners tegen is. 

Omdat de indieners de motie op 31 mei echter niet in stemming wilden brengen, hebben het CDA en 

wij het initiatief genomen een tegenmotie  in te dienen waarin de gemeenteraad aangeeft geen 

zondag openstelling van de supermarkten op prijs te stellen. Deze motie is aangenomen met steun van 

de ChristenUnie/SGP, CDA, PvdA, Seyst.nu, Groene Democraten Zeist, SP en Pro Zeist 



     

Fractie in Actie! 

 

Vragen over verplaatsing gemeentewerf 

Naar aanleiding van onrust onder het personeel over de verplaatsing van de gemeentewerf naar 

een, volgens hen, ongeschikte locatie heeft de fractie hierover vragen gesteld. Opvallend was dat 

het college hoog opgeeft van inspraak en participatie, maar in dit geval is compleet aan de wens van 

het personeel voorbij gegaan. Onze fractie is hierover dus erg kritisch. Inmiddels is duidelijk dat 

besluitvorming over de verplaatsing is uitgesteld. 

 

Vragen over veiligheid in Zeist 

Naar aanleiding van diverse ramkraken en brandstichtingen, heeft onze fractie vragen gesteld over 

de mogelijkheden om de actieve en preventieve controle in het centrum op te voeren. De 

parkeerplaats achter Kesler is regelmatig doelwit van vandalisme en brandstichting geweest. Onze 

fractie heeft dan ook gevraagd naar de mogelijkheden voor bijvoorbeeld camera toezicht op dit 

terrein. 

 

Vragen over sneeuwruiming 

Het lijkt ver weg, maar eind 2010 en begin 2011 is er erg veel sneeuw  

gevallen. Bij de fractie waren veel klachten binnengekomen dat, vooral 

 bij verzorgingshuizen, de wegen slecht begaanbaar waren. Hoewel wij  

er van overtuigd zijn dat de gemeente er alles aan doet om wegen goed begaanbaar te houden ligt 

de nadruk op een schoon centrum en goede toegangswegen. Onze fractie heeft vragen gesteld over 

de mogelijke inzetbaarheid van  langdurig werklozen en de reclassering, om ook de wegen rond de 

verzorgingstehuizen en instellingen begaanbaar te maken. 

 

Motie Structuurvisie 

Onze fractie heeft een motie in gediend die als bedoeling heeft altijd de uitwisseling van rood en 

groen bij bouwprojecten te onderzoeken. Hierdoor zou betere natuur en meer woonruimte voor 

starters kunnen ontstaan.  

 

Amendementen Structuurvisie 

Twee amendementen over de structuurvisie die we samen met het CDA hebben ingediend zijn door 

de raad aangenomen. Het eerste amendement maakt het mogelijk om de overkapping van de A28 

verder te bestuderen. Het tweede amendement zorgt er voor dat het gebied Wallenburg nog geen 

bestemming krijgt maar hiermee gewacht wordt tot er een gebiedsvisie ontwikkeld is. 

Bezuinigingsdialoog 

 

In de vorige nieuwsbrief hebben we u geïnformeerd over de bezuinigingsdialoog. De gemeente wil 

samen met de inwoners van Zeist oplossingen zoeken voor de bezuinigingen die op stapel staan.  

Inmiddels zijn de burgercomités halverwege en kijken we uit naar de plannen die ontwikkeld worden 

door de inwoners. Wilt u meediscussiëren, een vraag stellen of gewoon het proces volgen? Ga dan naar 

de website van de gemeente Zeist  en kies voor “bezuinigingsdialoog” onder het kopje projecten.   



 

Soesterberg 

In de gemeenteraad is recent de Samenwerkingsovereenkomst Soesterberg (afgekort: SOK) behandeld. 

In deze SOK is geregeld hoe in principe de voormalige vliegbasis eruit moet gaan zien en wie wat 

daarvoor moet doen. Zoals u wellicht weet, is de vliegbasis door Defensie afgestoten en wordt de 

grond gebruikt voor natuur en militaire musea. 

De nu gesloten Samenwerkingsovereenkomst is een akkoord tussen de provincie Utrecht en de 

gemeenten Soest en Zeist. Heet hangijzer werd bij het debat en de Raadsvergadering over dit voorstel 

echter niet het totaal van het plan, maar de toekomstige woningbouw. Afgesproken is dat in principe 

de 1/3-regeling wordt toegepast: een derde goedkope woningen, een derde middenklasse en een 

derde duur. Echter, voor een ander beleidsonderdeel in onze provincie moet op de vliegbasis nog 

ongeveer 10(!) miljoen euro worden verdiend. Hoogstwaarschijnlijk gebeurt dat door veel meer dure 

woningen en veel minder goedkope woningen te bouwen.  

Als fractie hebben we ons hier fel tegen gekeerd, het is niet in het belang van de inwoners van Zeist als 

er een Bosch en Duin-2 komt en starters en senioren dus geen woning op Soesterberg kunnen kopen. 

Helaas sloot de coalitie de rijen, we moeten nu afwachten wat er precies gaat gebeuren. 

Wordt vervolgd!  

Algemene plaatselijke verordening 

Het college van B&W wil graag de APV, ook wel de gemeentelijke grondwet, wijzigen. In de loop 

van de jaren zijn hier alleen maar regeltjes bijgekomen, dus tijd voor een grondige herziening. 

Onze fractie is een voorstander van minder regeltjes en denkt hier dus constructief over mee. 

Echter blijven we erg kritisch op zaken die ongewenst zijn, zoals activiteiten en  winkelopening op 

zondag enz. 

 

Even voorstellen 

Mijn naam is Jan-Pieter Verolme, ik ben 19 jaar en studeer nu bijna 1 jaar 

in Wageningen. Daar volg  ik een nogal exacte studie, daarom zal ik  

vermoeiende details maar achterwege laten, en enkel vermelden dat ik er 

 met veel plezier studeer. Ook ben ik in Wageningen lid van de CSFR  

(studentenvereniging), wat voor de nodige diepgang en amicaliteit binnen 

 het studentenleven zorgt.  Verder speel ik graag orgel, ben ik een fan ben 

 van Bach en consorten, en probeer op zijn tijd van een goed boek te  

genieten. Enige tijd geleden werd ik gevraagd  lid van de schaduwfractie te worden. Over die 

vraag hoefde ik niet lang na te denken, het leek me ontzettend leuk om te doen. Ik ben altijd al 

geïnteresseerd geweest in politiek, maar dan eigenlijk alleen wat betreft Den Haag. Van wat er 

zich in Zeist afspeelde wist ik nauwelijks iets. Nu is het eerst nog zaak dat ik leer hoe het 

politieke spel in Zeist werkt, en dat ik kennis krijg van de zaken die er zoal spelen in en rond 

Zeist. Dat betekent dat mijn inbreng tot nog toe niet bijzonder groot  was, echter is de 

afgelopen periode heel leerzaam geweest. Ik verheug mij er daarom op, om in de toekomst, als 

ik wat meer ervaren ben, mij voor onze CU/SGP fractie nuttig te maken door haar te steunen in 

het uitvoeren van haar taak in de gemeenteraad van Zeist.  

 



 

Inspraak, hoe zo ? 

Samenspraak en inspraak is één van de belangrijkste speerpunten van deze coalitie. Er kan 

geen belangrijk onderwerp de raad passeren of er wordt getoetst of er wel voldoende 

inspraak is geweest. Desnoods wordt er nog een extra bijeenkomst belegd. 

Ondanks het feit dat de coalitiepartijen graag op dit aambeeld slaan, werd tijdens de 

raadsvergadering van 26 april jl. het ware gezicht getoond van de VVD, D’66 en GroenLinks. 

Kort voor de raadsvergadering werd door hen een motie ingediend die inhield dat vier 

supermarkten in Zeist elke zondag hun deuren kunnen openen. Coalitiepartij PvdA werkte 

aan de lippendienst voor de VVD niet mee. 

Openingstijden van ruim 70 uur per week is kennelijk niet voldoende.  Een hoofdelijk 

gehouden stemming gaf een uitslag weer van 15 voor en 15 tegen, zodat in een volgende 

raadsvergadering de motie opnieuw in stemming wordt gebracht. 

Maar wie zit nu te  wachten op die uitbreiding? Uit een onderzoek door CBW-Mitex blijkt dat 

slechts 8 procent van de winkeliers in het MKB op zondag vaker open wil dan nu is 

toegestaan. Bijna 90 procent van de winkeliers noemt het aantal koopzondagen in de eigen 

gemeente voldoende of zou op die dag zelfs minder vaak open willen. De winkeliers geven 

aan op zondag liever vrij te zijn. Ook zetten ze vraagtekens bij de commerciële meerwaarde 

van de koopzondag en benadrukken ze dat de bemensing van de winkel op zondag een 

probleem is. 

Wie zou er verder nog gebaat zijn bij een ruimere openstelling? De consument misschien? 

Ook dat valt tegen. Uit een ander onderzoek dat diezelfde brancheorganisatie eind vorig jaar 

presenteerde, blijkt dat voor 68 procent van de consumenten één koopzondag per maand –

dus het huidige wettelijke maximum– voldoende of al te veel is. 

Wat de drie coalitiepartijen bezielt is ons niet duidelijk. Maar waar voor de fractie van de 

ChristenUnie/SGP de meeste pijn zit, is niet alleen de overval tactiek die is toegepast door de 

VVD, D’66 en GroenLinks, maar het selectief gebruik van de inspraak. Kennelijk heeft men het 

niet aangedurfd om de verruiming van de supermarkten voor te leggen aan de omwonenden, 

vanwege een storm van kritiek die de partijen te wachten stond. Daarom besluit je snel 

zonder inspraak te beslissen en zadel je de omwonenden van de supermarkten en met name 

in het centrum van Zeist nog meer op met overlast, waar men al zoveel over klaagt. 

Hoe zo inspraak ?, een farce !!! 


